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PROTOKOŁ Nr LII/2014  

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 25 czerwca 2014r. 

  

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący otworzył pięćdziesiąte drugie w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na stan 15 radnych w obradach 

udział bierze 15 radnych. Czyli stwierdził quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Powitał  radnych, Panią Burmistrz, nowego Komendanta Komisariatu Policji 

w Stąporkowie Pana Dariusza Michalskiego, sołtysów w tym nowowybraną 

sołtys sołectwa Nadziejów Panią Irenę Kurpińską  oraz   wszystkich obecnych 

na obradach. Następnie Pan Komendant Komisariatu Policji przedstawił się 

oraz zaprezentował przebieg pracy zawodowej. 

 

  

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

  

Pan Przewodniczący spytał, czy ktoś z radnych ma  jakieś uwagi bądź propozycje 

do otrzymanego porządku obrad. 

Radny Edward Mazur – złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji 

podpunktu „b” w punkcie 7 tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przekazanie w użyczenie nieruchomości położonej w Stąporkowie, czyli boisk 

sportowych oraz przystani kajakowej na ul. Miłej. 

Na posiedzeniu Komisji omawiany był tylko jeden punkt dotyczący boisk 

sportowych a przystani nie omawialiśmy. Ponadto uważa, że w uchwale jest błąd 

ponieważ nie jest wskazane, że na tej działce jest służebność. 

Pan Sekretarz – w projekcie uchwały było od początku przygotowane, że chcemy 

przekazać budynki MKS-u jak również nieruchomość na której znajduje się 

przystań kajakowa. To, że jest służebność nie przeszkadza, ponieważ później będą 

regulowane stosowne zapisy w umowie. Nie przeszkadza więc nic w podjęciu tej 

uchwały. Jest akceptacja pod względem formalno-prawnym Pani mecenas. Jeżeli 

Panowie uważają, że coś jest nie doregulowane, to będzie doregulowane w 

umowie. 

Radny Dariusz Młodawski – na Komisji rozmawialiśmy tylko i wyłącznie o 

budynkach  MKS-u. Nawet słowo nie padło dotyczące przystani na Miłej. 

Po drugie przypomina szanownym radnym że jak podejmowaliśmy uchwałę 

względem przekazywania budynków sportowych MKS-u pod  zarząd Pani 

Dyrektor Domu Kultury, to mówiliśmy o budynkach. Nie przypomina sobie 

żebyśmy wspominali cokolwiek o przekazywaniu przystani kajakowej czy innych. 

Nikt nie wyjaśnił co znaczy innych. 
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Dlatego prosi radnych o wycofanie z porządku projektu tej uchwały o dokonanie 

korekty analizę  pod względem prawnym i wrócić ponownie do kwestii. 

Pan Przewodniczący RM – skomentował przedmówców – na Komisji padło 

pytanie radnego Edwarda Mazura tylko i wyłącznie o budynki na stadionie. W 

projekcie uchwały który radni otrzymali była informacja o przystani kajakowej, 

ale nikt o to nie pytał. 

Pani Burmistrz – poprosiła aby materiały na sesję czytać uważniej. W projekcie 

uchwały jak również w jej uzasadnieniu jest podany nr działki pod przystanią 

kajakową i jest informacja, że przekazanie jej będzie na działalność statutową tj. 

prowadzenie działalności sportowo-rekreacyjnej. 

Radny Dariusz Młodawski stwierdził, że jest mu przykro, że po raz kolejny Pani 

Burmistrz poucza osoby. Nie wie czy ma ku temu kwalifikacje. Dlatego zwrócił 

uwagę Panu Przewodniczącemu, że nie jest to targowica, nie można prowadzić 

dyskusję. Złożyliśmy wniosek i należy go przegłosować – powiedział. 

Pan Przewodniczący poddał wniosek radnego Mazura o wycofanie z porządku 

obrad z punktu 7 ppkt.”b” .W głosowaniu jawnym wniosek 5 głosami „za” i 9 

głosami „przeciw” nie został przyjęty przez Radę. 

Radny Alfred Naorecki – złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad podpunkt 

„c” z punktu 7 tj. projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIII/278/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 31.01.2013r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości położonej  w 

Stąporkowie. Uzasadnił, że Rada Miejska w styczniu 2013r. podjęła już uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości 

położonej przy ul. Niekłańskiej dla Stowarzyszenia MONAR na kolejne 5 lat tj. 

do 2018 roku. Uchwała obowiązuje wciąż jeszcze przez 4 lata. Jest to długi okres 

czasu. W listopadzie tego roku są wybory samorządowe i w takiej sytuacji jest 

bezzasadnie podejmowanie uchwały zmieniającej gdyż tamta niczego nikomu nie 

blokuje i nie zmieni perspektyw przyszłego roku i kolejnych lat. 

Radny Dariusz Młodawski – chciałby wytłumaczyć dlaczego wnioskodawcy 

podjęli próbę przedłużenia o kolejne 5 lat. MONAR aby móc skorzystać z 

wszelkich projektów, pozyskać środki na swoją działalność, poprawić 

infrastrukturę, musi mieć użyczenie dłuższe niż 5 lat. Jeżeli teraz wycofamy ten 

projekt, zamykamy drogę i nie będą mogli korzystać ze środków zewnętrznych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że była na ten temat dyskusja na Komisji. Pan 

Kierownik Ośrodka powiedział, że jest to tylko przygotowanie pod ewentualne 

wnioski. Na tą chwilę nie ma takich naborów. Nic nie zmieni przedłużenie w tym 

roku a nie w przyszłym. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Naoreckiego. 

Wniosek w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” i 4 głosami „przeciw” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” został przejęty przez radnych. 

Z porządku obrad został zdjęty podpunkt „c” z punktu 7. 

Innych wniosków radni nie wnosili. 

 

Pan Przewodniczący odczytał  proponowany porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
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3. Przyjęcie protokołu   LI Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

     a) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez gminę Stąporków 

     b) wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie nieruchomości położonej w 

Stąporkowie, 

 c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury  w Stąporkowie, 

- odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w M-G 

OK 

d)  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, 

- odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w SP 

ZOZ 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2014-

2023,  

f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2014 rok 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2013r. 

a) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii 

o sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2013r. wraz z informacją o stanie 

mienia jednostki samorządu terytorialnego, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem   z wykonania budżetu za 2013r. 

c) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej wykonania budżetu 

d) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Stąporkowa, 

e) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego udzielenia absolutorium za 

2013r. 

f) dyskusja 

g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków 

z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2013r. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Sprawy  różne. 

          11. Zamknięcie obrad sesji     

   

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” i 4 głosami „przeciw”  porządek obrad 

dzisiejszej sesji został przyjęty.   

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu   pięćdziesiątej pierwszej Sesji  

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokoł z LI sesji. 

 



 4 

Pkt 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

W imieniu Pana Przewodniczącego Pan Wiceprzewodniczący odczytał informację 

o działalności międzysesyjnej. 

  

Pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  

 

W imieniu Pani Burmistrz   informację o działalności międzysesyjnej odczytał 

Pan Sekretarz Gminy. 

 

 Pkt 6. Zapytania i interpelacje radnych. 

Radny Dariusz Młodawski –  

1. Interpelacja złożona na piśmie dotycząca budowy oświetlenia na Oś. Dr. 

Anki.( w załączeniu do protokołu) 

2. Dokonać przeglądu dróg gminnych i systematycznie wykaszać pobocza. 

3. Dokonać pomalowania przystanków w Grzybowie i Koziej Woli gdyż są 

na nich malunki o treści antysemickiej, swastyki  i inne. W tym miejscu – 

prośba do Komendanta Komisariatu policji, aby wysyłać tam częściej 

patrole policyjne i ująć sprawców 

Radny Edward Mazur – poprosił o przywrócenie przystanku przy ZUK – prośba 

w imieniu mieszkańców zamieszkujących w pobliżu. 

Radny Roman Rurarczyk – malunki na przystankach powstają po meczach i stąd 

prośba do Komendanta Policji o wzmożenie wtedy patroli. 

Radny Marcin Kołodziejczyk – interpelacja na piśmie dot. Budowy oświetlenia 

ulicznego. ( w załączeniu do protokołu). 

Pan Przewodniczący – rozważyć możliwość opracowania harmonogramu 

wykaszania poboczy i rozdać go sołtysom. 

  

 

Pkt 7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

Na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 23 czerwca zostały omówione    

wszystkie projekty uchwał.  

Ponieważ radni mają je przed sobą Pan Przewodniczący nie odczytywał ich. 

 

a) Projekt uchwały w sprawie   określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych 

przez gminę Stąporków. 

  

W głosowaniu jawnym 14 głosami „za” została podjęta Uchwała Nr 

LII/430/2014 w powyższej sprawie 

 

b) Projekt uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie 

nieruchomości położonej w Stąporkowie. 

Radny Edward Mazur spytał Panią Dyrektor M-G OKiS co planuje, jaką 

działalność na przystani kajakowej. 
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Pani Dyrektor Katarzyna Sorn poinformowała, że nie zna treści uchwały, ale   

będzie tam prowadziła działalność sportowo-rekreacyjną. 

W głosowaniu jawnym 9 głosami „za” i 5 głosami „przeciw” została podjęta 

Uchwała Nr LII/431/2014 w powyższej sprawie 

 

c) Projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2013r. Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  w Stąporkowie. 

 

 Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Alfred Naorecki  odczytał 

protokoł z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w M-G OK 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi się” 

została podjęta Uchwała Nr LII/432/2014 w powyższej sprawie. 

 

e) Projekt uchwały w sprawie   zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2013r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Stąporkowie. 

 Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Alfred Naorecki  odczytał 

protokoł z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w SP ZOZ. 

Radny Edward Mazur – zadał pytanie Panu Dyrektorowi SP ZOZ co zamierza 

zrobić z kolejkami w Przychodni w Stąporkowie zarówno do lekarzy POZ 

jak i poradni okulistycznej, gdzie ludzie przyjeżdżają z okolicznych wiosek 

do Stąporkowa, stoją w kolejce od 5 rano, a czasami wcześniej i po dojściu 

do okienka okazuje się, że już nie ma numerków. Starsi ludzie, a czasem z 

dziećmi ponownie na drugi dzień stoją w kolejce 

Pan Dyrektor Jakub Karpeta – odpowiedział, że jeśli chodzi o kolejki do 

lekarzy rozwiązało by się gdyby byli lekarze.  

Jeśli chodzi o system rejestracji, to jest taki od zawsze. Mamy kontrakt taki jaki 

mamy i gdyby był system kolejkowy, to byłoby tak jak oglądamy w 

telewizji. Kolejka doszła by np. za dwa lata, czy ileś miesięcy. Na dzień 

dzisiejszy nic nie możemy zrobić, ponieważ taki mamy kontrakt z NFZ. 

Radny Edward Mazur – z wypowiedzi wnioskuje, że nie poprawi się nic. Nie 

ma Pan Dyrektor wizji na przyszłość. Za przykład podał Przychodnię w 

Smykowie – tam jest wszystko rozwiązane. Nie może tak być, że ktoś po 4 

godzinach stania w kolejce odchodzi z niczym tracąc czas i zdrowie. 

Dlatego uważa, że Pan Dyrektor nie ma wizji na przyszłość, myślał, że Pan 

Dyrektor coś postara się zrobić w kierunku poprawy sytuacji, a widzi że nic. 

Pan Przewodniczący – powiedział, że zaprasza na najbliższe posiedzenie Rady 

Społecznej ZOZ, na której głęboko dyskutowana jest sprawa, padają różne 

propozycje, natomiast sprawa jest trudna. 

Pan Dyrektor SP ZOZ – wizjonerem to mogę być, ale stąpam twardo po ziemi i 

to co powiedziałem to jest szczera prawda. Bardzo ceni sobie Radę 

Społeczną, bo tam omawiane są realne sprawy. Dlatego zaprasza na jej 

posiedzenie nawet aby coś doradzić. 

W głosowaniu jawnym 11 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi się” 

została podjęta Uchwała Nr LII/433/2014 w powyższej sprawie. 
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f) Projekt uchwały w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2014-2023,  

W głosowaniu jawnym 14 głosami „za”   została podjęta Uchwała Nr 

LII/434/2014 w powyższej sprawie. 

 

  

g) Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2014 

rok 

 

W głosowaniu jawnym 14 głosami „za”   została podjęta Uchwała Nr 

LII/435/2014 w powyższej sprawie. 

  

 

Pkt 8  

W punkcie tym mamy „Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 

2013r.” 

a) Pani Skarbnik Gminy  odczytała  uchwałę Składu Orzekającego RIO w 

Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach   z wykonania budżetu za 

2013r. wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu 

terytorialnego, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu za 2013r. 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za”  3 głosami „przeciw” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” została podjęta Uchwała Nr LII/436/2014 w powyższej 

sprawie. 

 

c) Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał opinię Komisji    

          Rewizyjnej dotyczącej wykonania budżetu 

d) Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej   odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Stąporkowa. 

e) Pan Wiceprzewodniczący  odczytał Uchwałę Składu Orzekającego RIO w 

Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego 

udzielenia absolutorium za 2013r. 

f)  Radni nie  zabierali głosu w sprawie sprawozdań z wykonania budżetu gminy 

za 2013r. 

g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2013r. 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” i 4 głosami „przeciw”   została podjęta 

Uchwała Nr LII/437/2014 w powyższej sprawie. 

Pan Przewodniczący w imieniu radnych złożył gratulacje Pani Burmistrz. 

Pani Burmistrz podziękowała za pracę pracownikom urzędu i jednostek 

podległych a także radnym oraz sołtysom za owocną współpracę.   
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Pkt 9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

Pani Burmistrz –  

Radnemu Młodawskiemu: 

- oświetlenie na Oś. Dr. Anki – odpowie na piśmie, ale dokumentacja budowlana 

już jest opracowana. 

Radnemu Kołodziejczykowi – odpowie na piśmie 

Radnemu Mazurowi: 

- przystanek przy ZUK-u – na przerwie temat przekaże pracownikowi, zostanie 

powołana Komisja. Pani Burmistrz poprosiła, aby radny pytał ją lub pracownika 

na jakim etapie jest realizacja. 

Pan Dyrektor ZGKiM Andrzej Głogowski: 

Radnemu Młodawskiemu : 

- przystanki sukcesywnie odmalowujemy, jednak na wandalizm 100% metody nie 

ma. 

- koszenie poboczy przy drogach gminnych – jest to sukcesywnie wykonywane, 

zastanowimy się nad sugestią Pana Przewodniczącego stworzenia harmonogramu. 

Nie można się jednak trzymać się go sztywno, bo są różne potrzeby wykaszania 

przed większymi uroczystościami w sołectwach. 

 

Pkt 10. Sprawy  różne 

  

 W sprawach różnych głos zabierali: 

Radny Rady Powiatu Pan Krzysztof Wojcierowski poinformował, że: 

1. wykup mieszkań w Błaszkowie – zapewnienie Pana Starosty, Wicestarosty 

i Przewodniczącego Rady, że prawo pierwokupu będą mieli mieszkający  

tam lokatorzy, cena wyniesie ok. 10 tys. zł. 

2. starostwo otrzymało dużo pieniędzy i 80% dofinansowanie z tzw. 

Funduszy Norweskich na termomodernizację obiektów użyteczności 

publicznej. Zasugerował, aby nasza gmina też o nie wystąpiła z 

przeznaczeniem na docieplenia, czy termodernizację i malowanie SP Nr 2 i 

Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu. 

Ponadto spytał czy odbyło się obiecane przez Pana Przewodniczącego spotkanie 

radnych w którym miał brać udział, w sprawie przejęcia zbiorników wodnych. 

Poprosił jako mieszkaniec tej gminy o dowieszkę 2 lamp oświetleniowych przy 

drodze przy której mieszka i mieszka również cztery  rodziny  Czarnej. Od 10 lat 

stara się o to, bez efektu ciągle napotykając na różne przeszkody. Wreszcie Pani 

która się tym zajmuje powiedziała, że się postara przy przetargu o umieszczenie 

tego zadania. 

Pan Przewodniczący – odnośnie spotkania w sprawie zbiorników – ponieważ jest 

to sesja absolutoryjna i wszystkie posiedzenia poświęcone były sprawozdaniu z 

wykonania budżetu i sprawą z tym związanym. Na spotkanie z radnymi czekają 

również ci którzy chcą wydzierżawić grunty w Komorowie i Gosaniu, ale będzie 

to na następnej sesji. 

Sołtys wsi Niekłań Mały Jan Telecki – poruszył sprawę wykaszania poboczy przy 

drogach powiatowych. Przebiega to zbyt powoli, a winny być wykoszone 
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przynajmniej 2 razy w roku. Dlatego prosi o interwencję radnego RP Pana 

Wojcierowskiego o interwencję. 

Druga sprawa – między Wąglowem a ul. Miłą doszło w sobotę do bardzo 

poważnego wypadku. W lesie tym jest dużo zwierząt, łosi , saren, dzików, które 

się przemieszczają z jednej strony drogi na drugą. 

Dlatego prosi o postawienie znaku „uwaga zwierzęta leśne” – zwróci się z 

pismem do Starostwa. 

Odpowiedzi nt. dowieszenia lamp udzieliła Pani Bożena Świadek – pracownik 

urzędu – zgodnie z prawem energetycznym gmina ma obowiązek oświetlenie dróg 

publicznych, miejsc i placów publicznych. W Czarnej o którą zwrócił się radny 

Wojcierowski jest droga na terenie PKP. 

Radny Wojcierowski – w powiecie jest harmonogram wykaszania rowów. 

Wszystkie newralgiczne miejsca zostały już wykoszone. W tym roku zostanie 

zakupiony  ciągnik z oprzyrządowaniem, aby te prace przebiegały szybciej. 

Jeśli chodzi o dowieszkę lamp, to jak widzi stoimy w miejscu i nic się nie da 

zrobić. Gmina stoi na stanowisku, że  niech będzie tam ciemno. 

Pani Joanna Wojna – sołtys wsi Hucisko: 

- stwierdziła, że na wykoszenie rowów przy drodze powiatowej w Hucisku 

czekają już 3 lata bez efektu. 

- złożyła gratulacje Pani Burmistrz otrzymania „lidera samorządności”. Poprosiła 

o opublikowanie na stronie internetowej gminy formularza jaki wysłała do 

konkursu, żebyśmy dowiedzieli się za co otrzymała i jak to się rozgrywało. 

- 10 i 11 maj odbyła się giełda małopolska agroturystyki w której gmina 

uczestniczyła. Chciała się spytać dlaczego gospodarstwa agroturystyczne o tym 

nie wiedziały. Ani Pani Barańskiej ani jej gospodarstwo nie były tam 

przedstawione ponieważ nie dawały żadnych folderów. Gmina Raków zrobiła 

piękne opracowanie o swoich gospodarstwach agroturystycznych. Wystarczyło 

przedzwonić i powiedzieć a niewątpliwie byśmy się dołączyły – powiedziała. 

- dowiedziała się, że gdy padają pytania, że pensje Pani Burmistrz sobie 

podwyższyła odpowiada, że ze swojej pensji płaci kary za urzędników. Dlatego 

pyta o co tu chodzi, o jakie kary i za jakich urzędników, kto te kary daje i 

dlaczego są pieniężne. 

- zaprosiła wszystkich na sobotę na godz. 15-tą na festyn w Hucisku. 

Pani Burmistrz w odpowiedzi: 

- jeżeli chodzi o kary – nie jest tajemnicą, że jeżeli RIO kara Burmistrza, 

Burmistrz z własnej pensji pokrywa karę finansową. Pensja jest wyższa od 

poborów  wszystkich pracowników, bo nie mam zastępcy. Nie będę się 

tłumaczyła dlaczego Rada taką pensję ustaliła – powiedziała. 

- jeśli chodzi o nagrodę, to rzeczywiście dziękuję, bo to dzięki Państwu ją 

otrzymałam, dzięki imprezom, które organizujecie, spotkaniom integracyjnym. 

Okazało się, że jesteśmy jedną z czterech gmin wyróżnionych właśnie między 

innymi za to, że się tak intensywnie mieszkańcy spotykają z władzą samorządową. 

Nie zamierza umieszczać na stronie internetowej gminy formularza jaki wysłała. 

- faktycznie pracownik, który został zwolniony i nie pracuje nie poinformował o 

giełdzie małopolskiej.  
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Radny Edward Mazur – w imieniu organizatorów 4 pikniku „rodzina – rodzinie” 

zaprasza wszystkich do udziału w dniu 13 lipca o godz. 15-tej na placu 

kościelnym. 

- sołtys z Lelitkowa – 3 lata walczy o przepust na drodze powiatowej bo w 3 

mieszkaniach woda pływa pod podłogą Radni powiatowi tam byli i mówili, że 

będzie, a do tej pory nie ma. Dlatego prosi radnego Wojcierowskiego o 

interwencję. 

Pani Burmistrz poprosiła radnego RP Pana Wojcierowskiego o interwencję w 

sprawach: 

- starostwo nie odpowiada na pisma m.in. Pani sołtys z Pasku – prosi o 

dopilnowanie aby odpowiedź była udzielona, 

- piąty rok prosi o uregulowanie sprawy związanej z oświetleniem w Gosaniu. Nie 

możemy wykonać oświetlenia od drogi do Krasnej do Gosania. Chce jeszcze w 

tym roku wykonać to oświetlenie i nie można zrobić projektu jeśli teren nie jest 

nasz. 

Radny Wojcierowski – co do kwestii Piasku – nie zna tematu. Jako radny nie wie 

jaką korespondencję wysyła Pani z Piasku do Starostwa. Jeśli zostanie mu 

przekazana sprawa, zajmie się nią. 

Jeśli chodzi o rury obiecuje, że one w Lelitkowie będą, chociażby miał zawieść 

swoje. 

Do Pani Burmistrz w kwestii Gosania. Na następną sesję przyniesie odpowiedzi 

na jego interpelacje w których jako przykład podaje Gosań. Całą kadencję prosi o 

uregulowanie stosunków prawnych pod drogami powiatowymi. Obecnie jest 

uregulowanych 16%. Dlatego któryś raz z kolei wystąpi o to, tym razem podeprze 

się informacją Pani Burmistrz, żeby w końcu się za to wzięli, ale tak jak 

powiedział radnych 21,  a z gminy m Stąporków 5. 

 

Pkt 11. Zamknięcie obrad sesji     

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji,  

dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokół sporządziła                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                       Jacek Kołodziej 

            

  

 

 


